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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor várható a csepeli Corvin csomópont átépítése?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Csepel  megközelíthetőségének  alapvető  problémája,  hogy  a  kerületet  Budapest  belvárosa  felől
csupán két irányból: a Gubacsi-híd felől, vagy a Weiss Manfréd úton lehet megközelíteni, a Corvin
csomóponton  keresztül.  A  Csepeli  Gerincút  I.  szakaszának  megépítésével  egyidőben  2010
tavaszától átépítették a csomópontot is, így az több mint két éven keresztül nem működött. Mivel az
átépítés eredményeként – az eredeti tervektől eltérően – a csomópont szinteltolás nélkül maradt,
nagyon gyakori, hogy akár 10-15 percet állnak az autók, mire át tudnak menni a szabadkikötő felé
tartó, kiemelkedően nagy teherforgalmat bonyolító vasútvonalon.

A költségvetés tárgyalása során benyújtottam az erre vonatkozó módosító javaslatomat, azonban az
a kormánypárti képviselők részéről nem kapott támogatást. A XXI. században, amikor Budapestet is
rendkívüli  mennyiségű  autó  lepi  el,  és  köztudott  tény,  hogy  a  fővárost  nem  ilyen  mértékű
gépjárműforgalom elviselésére tervezték, nagyobb figyelmet kellene fordítani azokra a közlekedési
beruházásokra,  amelyek  biztosítják  a  közúti  közlekedés  hatékonyabb  megszervezését,  ennek
eszköze lehet a vasúti és közúti csomópontok szinteltolásos ki- illetve átalakítása is.

A fentiek alapján arra kérem Tisztelt Miniszter Urat, legyen szíves tájékoztatást adni az alábbiakról:

Szerepel-e  a  közép-,  illetve  hosszútávú infrastruktúra  fejlesztési  tervekben a  Corvin csomópont
átépítése? 

Létezik-e  bármilyen  kormányzati  koncepció  a  közös  közúti  és  vasúti  kereszteződések
újratervezésére/átépítésére? 

Ha  nincs  meg  a  kormányzati  szándék  a  Corvin-csomópont  szinteltolásos  átépítésére,  milyen



megoldással  kívánják  enyhíteni  a  kereszteződés  nem  megfelelő  áteresztő  képességéből  fakadó
anomáliákat? 

Tisztelettel várom válaszát.

Szabó Szabolcs

országgyűlési képviselő

Budapest, 2019. július 17
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